
Zápis zo zasadnutia Komisie komunitného rozvoja a kultúry 
pri MZ MČ Košice-Sídlisko Ťahanovce 

 Dátum zasadnutia: 30.11.2020  
 
 Prítomní: Predseda komisie –Martin Cuper  
                  Členovia komisie : Eva Zummerová,  Juraj Mazák, Mária Horváthová, Ildikó Szegedyová, 

    Neprítomní - ospravedlnení: Jozef Eged , Terézia Kovalčíková 
 
   Zapisovateľka: Janka Rajňáková  

                 Hostia: Mgr. Marta Baxová 
 
Program: 
 

1. Dotácie na 1. polrok 2020 
2. Návrh rozpočtu na rok 2021 – komunitný rozvoj a kultúra 
3. Rôzne 

 
 
Ad1/ Komisia pripomienkovala každú žiadosť o dotáciu na 1. polrok 2020 samostatne.  Hlasovala 
o každej položke osobitne.  
 

• CBK Minibuseuropa Ťahanovce – Majstrovstvá SR a prípravné turnaje   1 200 
               Hlasovanie:   3/ za 2/proti  0/zdržal sa hlasovania 
 

• Karate klub UNION Košice – žiacke súťaže SZK/VUKABU         200 
               Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 
 

• Karate klub UNION Košice – žiacke súťaže SZK/VUKABU         200 
               Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 
 

• Rada rodičov ZŠ Belehradská – dresy pre reprezentáciu školy             0 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

• Rada rodičov ZŠ Belehradská – vybudovanie petangového ihriska        400 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

• ADIUTOR – Fašiangový karneval             100 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

• ADIUTOR – Rodinný športový deň               200 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

• Gréckokat. cirkev farnosť Košice-Ťahanovce – Šport pre všetkých           200 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 



• Maják nádeje – Tvorivé dielne, tlač časopisu, dvojj. Brožúry            200 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

• Rímskokat. Cirkev, farnosť sv. Dominika Savia – pastoračné aktivity, far. Púť...           1 000 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

• Rímskokat. Cirkev, farnosť sv. Dominika Savia – výstavba kostola                                    1 000 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

( Hlasovalo sa aj o dvoch pozmeňujúcich návrhoch, ktoré predchádzali konečné hlasovanie 

o tejto položke.   

1. Návrh Juraja Mazáka na  0 € 

     Hlasovanie:   1/ za 4/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

2. Návrh Evy Zummerovej na 3 000 € 

    Hlasovanie:   1/ za 4/proti  0/zdržal sa hlasovania 

   

• Ťahanovská záhrada – projekt Ťahanovce – stred vesmíru    700 

Hlasovanie:   3/ za 0/proti  2/zdržal sa hlasovania 

 

• Združenie žien Slovenska – workshop k 20. výr. vzniku     800 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

 

Ad2/ 

Návrhy na doplnenie rozpočtu o nové podujatia: 

Mária Horváthová -  Cyklus  dvanástich prednášok na aktuálne témy, týkajúce sa výchovy mládeže 

a vzťahov, sociálne, psychologické otázky( napr. závislosť na počítačových hrách..) 

Ide o prednášky a panelové diskusie s odborníkmi.  Podujatia by boli organizované v priestoroch 

kultúrneho strediska mestskej časti. Iné výdavky na podujatia organizátorka nepožaduje. 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

Eva Zummerová – Prednáška pre verejnosť  na tému Náramky pre seniorov – pocit istoty vo dne 

v noci.  Rozpočet na podujatie je 100 €. 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

Martin Cuper – navrhol navýšiť rozpočet na podujatie Odkazy II. svetovej vojny, ktoré chce opäť 

zorganizovať a natočiť dokument o podujatí tak, ako v r. 2019, o 200 € na 400  €. 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

Predseda Martin Cuper zároveň navrhol zaradiť do rozpočtu mestskej časti na rok 2021 aj podujatie 

pre rómske obyvateľstvo Na Demetri tak, aby na ňom participovali členovia komisie. Na podujatie 

navrhuje rozpočet vo výške 500 €. 

Hlasovanie:   5/ za 0/proti  0/zdržal sa hlasovania 

 

 



Ad3/ 

V bode Rôzne bola znova otvorená otázka predsedníctva v komisii.  Vzhľadom na to, že zatiaľ nie je 

akceptovaný návrh náhradníka na túto funkciu, bola táto otázka odložená na nasledujúce rokovanie 

komisie.  

 

V Košiciach 30.11.2020       Martin Cuper, v.r.  

Zapísala: Janka Rajňáková       predseda komisie 

 

 

 

 

 

 


